
Gümüşhane

VELİ YALÇIN / Sosyal Hizmet Uzmanı
2’DE

18 KASIM 2024 PAZARTESİKurucusu: Osman Tuzcu Fiyat: 1.50 TL Sayı : 22.607

 

3’TE

SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Hayırlı zengin böyle olur

Un sektöründe ciddi 
anlamda atıl kapasite 

sorunu yaşanıyor 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

21 Kasım 2012 tarihli yazısıdır.

 Zeka, para ve bilgelik 
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Üç kuruş sahibi olunca ne oldum 
delisi olanlara örnek olsun!... 

Dünyanın en zeki insanlarından birisi olan 
Nobel ödüllü fizikçi Albert Einstein bu kez 
beyniyle gündemde.

1955 yılında hayata vedan eden Albert 
Einstein'in beyni, ailesinin izni ile kafatasından 
çıkarılmış ve çeşitli açılardan fotoğraflanmıştı. Bu 
fotoğrafların çoğu, 1955 yılından bu yana kayıptı.

Daha sonra bulunan fotoğraflar üzerinde 
inceleme yapan Florida Eyalet Üniversitesi'nden 
evrimsel antropolog Dean Falk, Einstein'ın 
beyninin büyüklük ve şekil açısından normal, 
ancak beynin bazı kısımlarındaki anatomik 
özelliklerin (kıvrımların) son derece farklı 
olduğunu ‘Brain’ dergisinde yayınlayınca bilimsel 
bir tartışma başladı.

Gümüşhane, deniz 
seviyesinden 1150 
metre yükseklikte, 
Doğu Karadeniz’in 
iç kesimlerinde 
Harşit Çayı’nın 
iki yakasındaki 
dar vadi boyunca 
yer almaktadır. 
Gümüşhane 
adı 18. yüzyılda 
resmi olarak 
kullanılmıştır. 

Bahaettin Bayraktar 1 milyar lira 
harcayarak Değirmiçem’e bir eğitim 
sitesi yaptırıyor. Sitede ilkokul, 
ortaokul, lise ve 8 öğretmen lojmanı 
bulunacak.

Şehrimizin tanınmış iş 
adamlarından Bahaettin Bayraktar bir 
milyar liraya çıkacak olan bir eğitim 
sitesinin inşaatına başladı. 

Un Sanayicileri Federasyonu 
Genel Başkanı Adnan Hekimoğlu, 
un sektöründe yaşanan atıl kapasite 
sorununun aşılması için radikal önlemler 
alınması gerektiğini söyledi.

Hekimoğlu, Güneydoğu Un Sanayicileri 
Derneği'nce Gaziantep'te düzenlenen 
toplantıda yaptığı konuşmada, 
Türkiye'deki bin 80 dolayındaki un 
fabrikasının toplam kapasitesinin 36 
milyon tona ulaştığını belirtti. 

Antep, son 65 yılın en 
kurak ekim ayını yaşadı

Meteoroloji Genel Müdürlüğü'nün yağış raporuna göre, ekim ayında uzun yıllar 
ortalamasına göre yağış yüzde 46, geçen yıla göre yüzde 27 azaldı. Gaziantep ve 
Kilis son 65 yılın, Karaman son 60 yılın en düşük ekim ayı yağışını aldı.

İzmir'in güneyi, 
Antalya'nın 
kuzeyi, Aydın, 
Manisa, Burdur, 
Mersin, Niğde, 
Gaziantep, Kilis, 
Adıyaman, 
Şanlıurfa 
çevrelerinde 
hiç yağış 
kaydedilmedi. 
Ekim ayı 
yağışları Ege 
Bölgesi'nde son 
40, Marmara 
Bölgesi'nde ise 
son 23 yılın en 
düşük seviyesine 
indi.

Sanayi Odası bu yıl ‘Üçüz Dönüşüm’ temasıyla ‘Gaziantep'in Yıldızları Ödül Töreni’ 
düzenledi. Törende İSO 500 ve İSO İkinci 500 listelerinde yer alan firmalara ödül verildi

Ekonomik olarak zorlu bir Ekonomik olarak zorlu bir 
sürecin içerisinden geçiyoruzsürecin içerisinden geçiyoruz

Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Başkanı Rifat Hisarcıklığlu, 
‘’Dünyadaki tüm odaların başkanı 
olarak söylüyorum; şu bileği kimse 
bükemez ama birlikte hareket 
etmeliyiz. Zorlu bir coğrafyadayız. 
Ekonomik olarak zorlu bir sürecin 
içerisinden geçiyoruz’’ dedi. 

Yüzyılın felaketi olarak nitelendirilen 6 Şubat Kahramanmaraş depremlerinin üzerinden 21 ay geçmesine rağmen Yüzyılın felaketi olarak nitelendirilen 6 Şubat Kahramanmaraş depremlerinin üzerinden 21 ay geçmesine rağmen 
Antep, çevre illerdeki depremlerden dolayı sallanmaya devam ediyor. Geçtiğimiz hafta Malatya’nın Doğanşehir Antep, çevre illerdeki depremlerden dolayı sallanmaya devam ediyor. Geçtiğimiz hafta Malatya’nın Doğanşehir 
İlçesi’nde meydana gelen 4,9 büyüklüğündeki deprem şehrimizde hissedildi. Ayrıca uzmanlar kırılmayan fay İlçesi’nde meydana gelen 4,9 büyüklüğündeki deprem şehrimizde hissedildi. Ayrıca uzmanlar kırılmayan fay 
hatları nedeniyle Antep’te 7 şiddetinde deprem olabileceği konusunda uyarı yapmaya devam ediyor.hatları nedeniyle Antep’te 7 şiddetinde deprem olabileceği konusunda uyarı yapmaya devam ediyor.

Depremlere dirençli kentler 
oluşturmaktan başka çaremiz yok

Antep, çevre illerde meydana gelen depremlerden etkilenmeye devam ediyor. Geçtiğimiz hafta Antep, çevre illerde meydana gelen depremlerden etkilenmeye devam ediyor. Geçtiğimiz hafta 
Malatya’nın Doğanşehir ilçesinde meydana gelen 4,9 büyüklüğündeki deprem kentimizde de hissedildiMalatya’nın Doğanşehir ilçesinde meydana gelen 4,9 büyüklüğündeki deprem kentimizde de hissedildi

Depremlerle yaşamayı 
öğrenmek zorundayız

Ülkedeki riskli yapı stokunun belirlenmesi 
ve envanterinin çıkarılması gerektiğini 
söyleyen Gaziantep İnşaat Mühendisleri Odası 
Başkanı Burkay Güçyetmez, ‘’Depremlerle 
yaşamayı öğrenmek zorundayız. Bunun için 
de depremlere dirençli kentler oluşturmaktan 
başka çaremiz yok’’ ifadelerini kullandı. 

Doğanın kendi kuralları 
her zaman işleyecek

Malatya’nın Doğanşehir ilçesinde meydana 
gelen, Gaziantep ve çevre illerde hissedilen 4,9 
büyüklüğündeki depremden etkilenen tüm 
vatandaşlara geçmiş olsun dileklerini ileten 
Güçyetmez, deprem ile yaşamayı öğrenmemiz 
gerektiğini, bunun için de depreme dirençli 
kentlerin oluşturulması çağrısını yineledi. 
‘’Hep söylediğimiz gibi; afet, bir doğa olayının 
kendisi değil doğurmuş olduğu sonuçlardır. 
Doğanın kendi kuralları her zaman işleyecek. 
Önemli olan yaşanacak doğa olaylarını afete 
dönüştürmeyecek yapıların üretilmesi ve 
sağlıklı bir çevrenin yaratılmasıdır’’ dedi.

Konteynerler boş 
iken, etrafı çöpten geçilmiyor

Çevreyi kirletenlere 
ceza uygulanacak

Şehitkâmil’de 
son günlerde 
sistematik 
bir şekilde 
artan çöp 
konteyneri 
boşken yanına 
atıkların 
atılması 
büyük tepki 
çekti. 4’TE

Depreme dayanıklı, güvenli ve Depreme dayanıklı, güvenli ve 
sağlıklı bir çevre yaratmak elzemsağlıklı bir çevre yaratmak elzem

Sosyalist Cumhuriyet Partisi (SCP) Genel Başkan Yardımcısı ve 
Antep İl Başkanı Murat Soycan, “Malatya’nın Doğanşehir ilçesinde 
meydana gelen 4.9 büyüklüğündeki deprem, şehrimiz ve çevre

illerde de 
hissedilmiş 
ve hepimizi 
derinden 
etkilemiştir. 4’TE

Antep OSB’de birçok fabrikanın, 
ekonomik krizi bahane ederek, 

işçilerin maaşını zamanında 
yatırmadığı ortaya çıktı 

OSB’deki işçiler maaşlarını 
zamanında alamıyor

Antep OSB’de yaşanan 
ekonomik sıkıntı EMEP 
Gaziantep Milletvekili 
Sevda Karaca’nın 
açıklamaları ile gün 
yüzüne çıktı. Karaca, 
OSB’de birçok fabrikanın 
işçilerin maaşlarını 
zamanında yatırmadığını 
dolayısıyla yaşanan bu 
durumun işçileri mağdur 
ettiğini belirtti. 4’TE

Rifat Hisarcıklığlu

Murat 
Soycan

Burkay 
Güçyetmez

Sevda Karaca
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

1955 yılında hayata 
vedan eden Albert 
Einstein’in beyni, 
ailesinin izni ile 
kafatasından çıkarılmış 
ve çeşitli açılardan 
fotoğraflanmıştı. Bu 
fotoğrafların çoğu, 
1955 yılından bu yana 
kayıptı.

Daha sonra bulunan 
fotoğraflar üzerinde 
inceleme yapan Florida 
Eyalet Üniversitesi’nden 
evrimsel antropolog 
Dean Falk, Einstein’ın 
beyninin büyüklük 
ve şekil açısından 
normal, ancak beynin 
bazı kısımlarındaki 
anatomik özelliklerin 
(kıvrımların) son 
derece farklı olduğunu 
‘Brain’ dergisinde 
yayınlayınca bilimsel 
bir tartışma başladı.

Tartışma konusu şu: 
“Einstein, olağanüstü 
bir beyine sahip 

olduğu için mi fizikçi 
oldu, yoksa fizikle 
uğraşması, beyninin 
belirli kısımlarının 
olağanüstü bir biçimde 
değişmesine mi neden 
oldu?”

Ben ikinci tezin 
tarafındayım. Yani, 
Einstein’ın fizikle 
uğraşması, beyninin 
belirli kısımlarının 
olağanüstü bir biçimde 
değişmesine neden 
oldu.

Nereden mi 
biliyorum?

Bizimkilerden…
İşin başında bir şey 

yok! Sıradan insanlar. 
Ne zaman ki bir 
şekilde para kazandılar, 
beyinlerindeki 
kıvrımlar değişmeye 
başladı, çok zeki 
oldular, hem çok para 
kazandılar, hem de 
bilge insanlar oldular.

Durum bundan ibaret.

Zeka, para ve bilgelik 
Aykut Tuzcu’nun 

21 Kasım 2012
tarihli yazısıdır

Akılsız, mantıksız işler mi? Organize işler mi?
Suriye meselesini basit ve düz 

mantıkla düşünmeyin, işin içinden 
çıkamazsınız.

Yani, ABD’nin bölgemizdeki 4 
müttefikinin tavır ve davranışlarını 
izleyip bir sonuç çıkarmaya 
çalışmayın.

Mantık, Ortadoğu’da geçerli değil!
Türkiye, İsrail için bir ‘Terör devleti’ 

diyor. Ama Hamas’la sıkı işbirliği 
içinde.

Oysa aynı Hamas, ABD için terörst 
bir kuruluş.

ABD’nin ürünü Irak şu sıralar 
Türkiye ile sürekli kötüye giden 
ilişkiler içerisinde. Irak Başbakanı 
Maliki, dün tanklarınıBarzani-
Talabani Kürt Bölgesi’ne gönderdi. O 
Irak ki, ABD’nin baş düşmanı İran’ın 
mezhepsel akrabası ve dostu!

İran-Türkiye ilişkileri limoni!
Ekonomik açıdan ABD’ye tam bağlı 

Mısır’ın Cumhurbaşkanı, Müslüman 
Kardeşler’in adayı olarak seçilen 
Muhammed Mursi. 

Erdoğan, Mısır’ın parlamentosunda 

İsrail’i terrorist devlet olmakla suçladı! 
Yani…

Bu ve benzeri eşlemelerin sonu yok, 
aklı da yok, mantığı da yok!

İşte bunun için diyorum ki, 
Ortadoğu sorunlarına akıl ve mantıkla 
yaklaşmanın hiçbir anlamı yok!

O halde ne yapmak gerek?
Mümkün olduğu kadar uzak 

durmak. Lafın boşuna çıkmadığı 
bugün daha da belirgin oldu:

“Ne Şam’ın şekeri, ne Arabın yüzü!..”
CHP heyeti Şam’da Esad’a sormuş, 

“Bu işin esası nedir, ne oldu?” diye.
Esad’ın yanıtı bence samimi: 

“Vallah ben de bilmiyorum. Bana 
karşı çok sıcak davranıyordu. Kardeş 
muamelesi yapıyordu. Noldu, ben de 
anlamadım!”

Gelelim, İsrail’in Gazze’yi 
bombalamasına…

Burada da ne akıl var, ne mantık!
Hamas, İran’ın kışkırtması ile İsrail’e 

800 füze gönderiyor. Tabii, karavana!
Ama, hangi aklılla bunu yapıyor, 

kendisini çok zora sokacağını bile 

bile İran’ın işini neden üstleniyor, 
bilinmiyor.

Bu arada Halid Meşal, İran’ın hiç 
hoşuna gitmeyecek şekilde Ankara’da 
Tayyip Erdoğan’a ‘İslam dünyasıın 
lideri’ diye övgüler yağdırırken 
İran’a vekaleten ‘ateşkesi’ ihlal ederek 
İsrail’in çok sert tepki göstereceği 
besbelli bir ‘roket saldırsı’na niye 
kalkıştığını mantıkla izah etmek 
gerçekten zor!

Bütün bunların Suriye’de Esad’ın 
tam köşeye sıkıştırılmakta olduğu bir 
sırada olması da ayrıca çok ilginç!

Bizim dağlar kadar sorunumuz 
varken, bütün gücümüzü ve paramızı 
Ortadoğu’nun çamurunda batırıyoruz!

Bütün bunlara rağmen birileri 
çıkıp, “İyi ki Suriye’de savaş oldu, 
ekonomimizi düzeltiyoruz” derse, 
demek ki birilerinin bir bildiği var, 
bizden saklıyorlar!

Dünyanın en zeki insanlarından 
birisi olan Nobel ödüllü fizikçi 
Albert Einstein bu kez beyniyle 
gündemde.

VELİ YALÇIN / Sosyal Hizmet Uzmanı

Gümüşhane

Gümüşhane, deniz seviyesinden 1150 metre 
yükseklikte, Doğu Karadeniz’in iç kesimlerinde 
Harşit Çayı’nın iki yakasındaki dar vadi boyunca 
yer almaktadır. Gümüşhane adı 18. yüzyılda resmi 
olarak kullanılmıştır. Bunun öncesinde “Khalybia”, 
“Canca”, Haldia” ve Yunanca gümüş kent anlamına 
gelen “Argyropolis” isimleri kullanılmıştır. Trabzon-
Erzurum kara yolu üzerinde yer alan küçük bir şehirdir. 

Gümüşhane, işletilmesi oldukça eski dönemlere kadar 
giden ve 19. yüzyılda tükenen gümüş yataklarının varlığı 
ve tarihi İpekyolu üzerinde bulunması nedeniyle önemli 
bir merkez olma özelliği taşımıştır.

Gümüşhane, tarihi boyunca Asurlular, Urartular, 
Medler, Pers Krallığı, Makedonlar, Pontus Krallığı, 
Roma İmparatorluğu, Emeviler, Selçuklular ve Osmanlı 

İmparatorluğu gibi birçok kültüre ev sahipliği yapmıştır. 
Şehir; antik kent, hamam, manastır, kilise ve konak gibi 
pek çok tescilli kültür varlığını içinde barındırmaktadır. 

Gümüşhane’den Yapmadan Dönmeyin
Bölgenin mimari yapısına özgü taş ve ahşap 

malzemelerin kullanıldığı geniş bir meyve bahçesi 
içerisinde, iki ya da üç katlı olarak inşa edilen, evlerden 
ayrı yapılan ve bahçenin bir kenarında tuvalet, ahır-
samanlık, mutfak, hamam-çamaşırhane gibi içerisindeki 
alanların bulunduğu, geleneksel ahşap süslemelerle 
bezenen ve geçmişten günümüze gelen Eski Hükümet, 
Balyemez, Özdenoğlu, Ali Erkan, Nurettin Yücel, 

Şahbenderoğlu, Hasan Fehmi Ataç ve Zeki Kadirbeyoğlu 
gibi Gümüşhane Konakları’nı görmeden,

İl merkezine 36 km mesafede yer alan Sarıçiçek 
köyünde 1873’li yıllarında, köy sakinlerinden Hacı 

Ömer Ağa tarafından, usta ve çırağın birbirini 
görmeden 3 yılda yaptığı, işlemelerdeki zengin motif ve 
süslemelerle geçmişten günümüze güzelliğini koruyan 
birbirine 50 metre aralıklarla 2 köy odasından oluşan 
Sarıçiçek Köy Odaları‘nın bulunduğu köye gitmeden,

İl merkezine yürüme mesafesinde olan, 1920 yılında 
yan yana üç katlı olarak inşa edilen iki ayrı konak 1998 
yılında kamulaştırılmış, 2004-2006 yılları arasında 
restore edilen, Temmuz 2006 tarihinde ziyarete açılan 

ve içerisinde merkez ve ilçelerdeki arkeolojik kazılardan 
getirilen çeşitli dönemlere ait eserlerin sergilendiği 
İkizevler Müzesi‘ni gezmeden, 

İl merkezine 22 km uzaklıkta bulunan, 1361’de 
Trabzon İmparatoru III. Alekssios tarafından yaptırıldığı 
tahmin edilen, Selçuklu Dönemi’nde kullanılan, 
2007 yılında onarım geçiren, kara yolundan 7 km 
içerisinde olan, 130 metre yüksekliğinde bir kayanın 
üzerinde bölgenin ayakta duran görkemli Kov Kalesi‘ne 
çıkmadan,

İl merkezine 17 km uzaklıkta, denizden 1550 metre 
yükseklikte, Gümüşhane-Trabzon kara yolunun 4 km 
içeride yer alan, 1983 yılında bölgede yaşayan insanların 
ilgilileri haberdar etmesi sonuç 1996 yılında ziyaret 
açılan ve doğanın yeraltı sarayı kabul edilen Karaca 
Mağarası‘nın içine girmeden, 

Trabzon-Gümüşhane yolunda, il merkezine 30 km, 
ilçe merkezine 2 km mesafesiyle Torul ilçesinde 240 
metre yükseklikte ilçenin kuşbakışı izlenebileceği ve 
Türkiye’deki emsalleri arasında en yükseklerden birisi 
olan Torul Cam Terası‘nda yürümeden,

Trabzon-Gümüşhane arasındaki ulaşımı sağlayan 
14.476 metre uzunluğuyla Türkiye’nin en uzun Zigana 
Tüneli‘nden geçmeden,

Ayrıca Tomara Şelalesi’ni, Santa Harabeleri’ni, Limni 

Gölü Tabiat Parkı’nı, Artabel Gölleri Tabiat Parkı’nı, 
Örümcek Ormanı Tabiat Koruma Alanı’nı görmeden

Bölgeye özgü Siron Kebabı, Pestil ve Köme yemeden 
dönmeyin.
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Şehrimizin tanınmış iş 
adamlarından Bahaettin Bayraktar 
bir milyar liraya çıkacak olan bir 
eğitim sitesinin inşaatına başladı. 
Değirmiçem bölgesinin tam 
merkezine düşen Kapalı Spor 
salonu ile Alleben deresi arasındaki 
boşlukta yapılmakta olan eğitim sitesi 
inşaatının su basmanı tamamlandı. 
Yakında birinci kat inşaatın üzeri 
kapatılacak. 

Konuyla ilgili olarak bilgi aldığımız 
Gaziantep Valisi Abdülkadir Aksu 
Eğitim sitesinde ilkokul, ortaokul 
ve lise binalarının birlikte inşa 
edildiğini, bunlara ek olarak 
öğretmenle rin yararlanması için 
sekiz de lojmanın bulunduğunu 
söyledi. 

Bir milyara çıkacak olan eğitim 
sitesini gerçekleştiren Bahaettin 
Bayraktar ise inşaatı çok hızlı 
devam ettirdiğini, kısa sürede bütün 
üniteleriyle eğitim ve öğretime 
binaların hazır olacağını söyledi. 

Değirmiçem bölgesindeki ailelerin 
çocuklarına hizmet verecek olan 
eğitim sitesinin resmi temel atma 
törenini Milli Eğitim, Gençlik ve Spor 
Bakanı Vehbi Dinçerler yapacak. 
Bakan Dinçerlerin 13-14 Haziran 
günü şehrimize gelerek temel atma 
töreninde hazır bulunacağı bildirildi.

Milli Eğitim Gençlik ve Spor 
Bakanı Vehbi Dinçerler aynı gün 
yeni yapılacak olan ODTÜ Gaziantep 
kampusu öğrenci yurdunun temelini 
de atacak.

Üç kuruş sahibi olunca ne oldum delisi olanlara örnek olsun!... 

Hayırlı zengin böyle olur
Bahaettin Bayraktar 1 milyar lira harcayarak Değirmiçem’e bir eğitim sitesi 

yaptırıyor. Sitede ilkokul, ortaokul, lise ve 8 öğretmen lojmanı bulunacak.
Konak mahallesinde kiracısı olan bir ev 

sahibinin görüşlerini aldık. 
Gülseren Tanır: «Kirayla uğraşmak büyük bir 

sorun... Ek gelir getirmese, kesinlikle boş bırakır 
yine de kiraya vermem» diye söze başladı. 

-Gülseren hanıma, bir ev sahibi olarak 
sorunlarının ne olduğunu sorduğumuzda: 

-Bir defa kiracı çıktıktan sonra ev yeniden 
bakım istiyor. Her seferinde masraf çıkıyor. 
Çıkan kiracı bunu vermek istemiyor. Bazen 
öyle kiracılar oluyor ki tek evden çıksın, hiçbir 
masrafını da vermesin dedirtiyor. Yani aylık 
gelirinden yararlanıyoruz ama o kadar sorunlar 
ortaya çıkıyor ki, bazen kiracı koymaktansa boş 
kalmasını tercih edecek hale geliyoruz. 

-Evi kiraya verirken kontrat yapıyor musunuz? 
-ilk kiracımız girdiğinde kontrat falan 

yapmadık. Ama çıkarken kendi kullandığı 
4-5 aylık elektrik, su parasıyla, apartmanın 
ortak kullandığı elektrik parasını vermeden 
bir gece evi taşıyıvermiş. Sonra ne kadar gidip 
istediysek borcunu vermedi. Ama daha sonra 
giren kiracılardan her aylık karşılığında bir 
senet aldım. 2 yıl sonra bu kiracı da çıkarken, 
eve gittiğimde, su borusunun patlamış 
olduğunu gördüm. Salon kapısının camı da 
kırılmıştı. Elinde oldukça kabarık bir elektrik, 
su faturası olduğu halde, ben bu kadar fazla 
kullanmış olamam diye diretiyordu. Meğerse su 
borusu uzun süreden beri kırık olduğu halde 
yaptırmamış ve su boşa akıp gitmiş. Sonunda 
elektrik ve su saatleri sökülüp, arıza olup 
olmadığı araştırılmak üzere gitti. Kontrolden 
sonra hiçbir arıza olmadığı anlaşıldı. Ama kiracı 

parayı vermemekte direndi. Bunun üzerine 
elimde bulunan son senedi icraya koydum. İcra 
yoluyla da paramı ancak 2 ay sonra alabildim. 

-Kontrata depozit ekliyor musunuz? 
-Hayır.
-Çocuklu ailelere ev veriyor musunuz? 
-Ben hiçbir zaman böyle bir şey düşünmedim. 

Kiracılarımın hepsinin en az iki çocuğu vardı. 
Çocuklarını ortaya atacak halleri yok ya.

-Senelik mi, yoksa ayda mı alıyorsunuz? 
-Yalnızca bir kiracımdan 3 aylık peşin 

almıştım. Başka da ne senelik aldım, ne de 6 
aylık. 

-Her yıl kirayı ne kadar artırıyorsunuz? 
-Her yıl yüzde 20 artış yapıyoruz.
-Kiracılar evden çıkarken evi tahrip ediyorlar 

mı? 
-Özellikle çocukları olan kiracılardan 

şikayetçiyim. Bazı kiracılar evi malları gibi 
titizlikle koruyorlar. Ama bazıları hiç acımadan 
evin bazı yerlerini tahrip ediyorlar. İki üç ay 
önce boyanan eve kiracı çıktıktan sonra gidip 
bakınca gözlerime inanamıyorum. Duvarlar 
bütün parmak izleriyle dolu. Kapıların kolları 
kırılmış. Musluklar sökülmüş. 

-Kiracıyı hangi nedenlerden dolayı evden 
çıkarıyorsunuz? 

-Ben başka yerde oturduğum için daha çok 
apartmanda bulunanlar, fazla şikayetçi oldukları 
zaman. Bir de kiramı muntazam ödemezse 
çıkarırım. 

-Söylemek istediğiniz başka şeyler var mı? 
-Hayır. Şimdilik bu kadarı yeter. 
-Teşekkür ederiz efendim.

Gaziantep’te ev sahibi-kiracı sorunları

“Kiracının iyisi de var kötüsü de...”
 “Bazı kiracılar kullandıkları elektrik 

ve su parasını bile ödemeden çıkıp gidiyorlar... ”

Bültende Gaziantep Belediye Meclisinin 
haziran ayı içerisinde yapacağı çalışmaların 
gözden geçirileceği, belediyenin seçimle 
geldiği tarihten bu yana yaptığı icraatın 
halktan yana icraat olmadığı vurgulandı. 

6 Haziran günü yapılacak dönemin 
ilk toplantısındaki organ seçimi için 
SODEP’li Başkanı Bahattin Bozgeyik 
şunları söyledi: «Gazianteplilerin yararına 
hareket edebilecek yapıda ve düşüncede 
insanların seçilmesi yolunda üyelerimiz oy 
kullanacaklar. Ayrıca halkımızın ve özellikle 
kenar semtlerin imarı ve geliştirilmesi 
yolunda öneriler gündeme getirilecek. Fakir 
ve yoksul halkımızın yaşamakta oldukları 
semtler ve mahallelerle ilgili ve onların 
yararına öneriler kim tarafından verilirse 
verilsin desteklenecektir.»

SODEP belediye 
meclisi çalışmalarıyla 
ilgili bildiri yayınladı
Sosyal Demokrasi Partisi, belediye 

meclisi üyeleri ile birlikte bir toplantı 
düzenledi. Sosyal Demokrasi Partisi il 
başkanı Bahattin Bozgeyik toplantıyla 
ilgili bir basın bülteni yayınladı.

Karşıyaka mahallesi, Şoför 
Ali caddesindeki bir evin ikinci 
katının balkonunda oynamakta 
olan 15 aylık Emine Tahtacı yere 
düşerek öldü. 

Burç Bucağından şehrimize 
şoför Ökkeş Çöl yönetiminde 

gelmekte olan 27 DE 360 
plakalı oto trafik pisti yakınında 
şarampole uçtu. Kaza sonunda 
Mahli Nacaroğlu olay yerinde 
öldü. Otoda bulunan yolculardan 
Meral, Mehmet Sarısoy ve 
Mahmul Ekiciler yaralandı.

15 aylık çocuk balkondan düşerek
bir kişide trafik kazasında öldü

Toplam kapasite 
36 milyon tona ulaştı 

Hekimoğlu, Güneydoğu 
Un Sanayicileri Derneği'nce 
Gaziantep'te düzenlenen 
toplantıda yaptığı konuşmada, 
Türkiye'deki bin 80 
dolayındaki un fabrikasının 
toplam kapasitesinin 36 
milyon tona ulaştığını belirtti. 
Türkiye'de un tüketiminin 
12-13 milyon ton olduğunu 
vurgulayan Hekimoğlu, 
sektörün ciddi bir atıl kapasite 
sorunu yaşamasına karşın 
yeni un üretim tesislerinin 
yapılmasına bir anlam 
veremediklerini kaydetti. 

Atıl kapasite için radikal 
önlemler alınmalı 

5085 Sayılı Teşvik Yasası 
kapsamında yapılacak 
yatırımlar arasında un 
üretimine ilişkin 20-25 
yatırımın bulunduğuna dikkati 
çeken Hekimoğlu, "Bir başka 
ifadeyle çıkarılan bu teşvik 
yasasının bizim sektöre zararı 
olacak. Zaten biz bu kaygıyla 
yatırımların sektörler esas 
alınarak yapılması gerektiğini 
savunuyorduk. Hükümet 
sektörümüzde yaşanan atıl 
kapasite sorununa ilişkin 
radikal önlemler almalı" diye 
konuştu. 

Tarım sektörü için ciddi bir 
proje hayata geçirilemedi 

Güneydoğu Un Sanayicileri 
Derneği yetkilileri de, 
Türkiye'de bugüne kadar 
hiçbir kesimin tarım sektörü 

için ciddi sayılabilecek bir 
dönüşüm projesini hayatı 
geçiremediğini belirtti. 
Türkiye'nin Avrupa Birliği'ne 
(AB) taşıyan sürecin, Türk 
tarım sektörünü daha verimli 
olmaya ve rekabet gücünü 
artırmaya zorlayacağı ifade 
edilirken, "Bu süreçte bize 
düşen global gelişmeleri ve 
AB sürecini iyi takip edip 
arayı kapatma gayreti içinde 
olmamızdır" denildi. 

TMO alım politikalarını 
açıklamakta geç kalmamalı 
TMO'nun hububat alım 

ve satım uygulamalarına 
ilişkin değerlendirmelerde 
bulunarak konuşmasını 
sürdüren Özmen, Gaziantep 
ve bölgedeki un sanayicilerinin 
bölgenin coğrafyasından 
kaynaklanan dezavantajlar 
yaşadığını vurguladı. 
Çukurova Un Sanayicileri 
Derneği Başkanı Ahmet 
Kardeşler de konuşmasında, 
Türkiye'de buğday hasadına 
Harran ve Çukurova'da 
başlandığını ifade ederek, 
şunları anlattı: "Ulusal talep 
hasatla birlikte oluşan bölgesel 
pazara yöneliyor. Yüksek 
talep nedeniyle fiyatlar olması 
gerekenin üzerine yükseliyor 
ve biz sanayiciler depolarımızı 
yüksek fiyattan satın aldığımız 
buğdayla doldurmak zorunda 
kalıyoruz. Bu olumsuzluğu 
yaşamamak için TMO'nun 
alım politikalarını açıklamakta 
geç kalmamasını istiyoruz."

Un sektöründe ciddi anlamda 
atıl kapasite sorunu yaşanıyor 

Un Sanayicileri Federasyonu Genel Başkanı Adnan Hekimoğlu, un sektöründe yaşanan 
atıl kapasite sorununun aşılması için radikal önlemler alınması gerektiğini söyledi.

Teknoloji ve medya sayesinde 
sınırlar kolay aşılıyor 

GAGİAD'ın davetlisi olarak geçtiğimiz 
hafta sonu Grand Otel'de düzenlenen imza 
günü ve söyleşiye katılan tiyatro sanatçısı 
Kenan Işık şunları söyledi: "Dünyada 
eşit bir paylaşım yok. Demokrasilerin 
yumuşak karnı, düşmanın içeri girmesine 
fırsat tanıyor. Şu zamanda bilgisayarlarla 
dünyanın en ücra köşelerine bile giriliyor. 
Medya ve teknoloji ile bir ülkenin 
içine giriliyor. Sanat ve kültür ihracatı 
yapılabiliyor. Nereden ne alabilirimin 
hesabı yapılıyor. Gelişmiş ülkeler 
tekellerine yeni iş kolları aradığında sanat 
ve kültür akıllarına geliyor. Biz bu alandan 
para kazanabilirmişiz diyorlar. Biz neden 
yapmıyoruz? Tüketim toplumu olarak 
ürettiklerimizi tüketmeliyiz ki üretimimiz 
devam etmeli şeklinde konuştu. 

Amerika, kültür ve sanattan 
yılda 250 milyar dolar gelir sağlıyor 

Amerika, sanat ve kültür alanında, 
film, müzik, kitap gibi sanat ve kültürde 
yılda 250 milyar dolar gelir sağlıyor. Bir 
Yüzüklerin Efendisi filmi 3 defa çekildi ve 
bundan 250 milyon dolar gelir elde edildi. 
Truva filmi çekildi ve filmin olmasına 
rağmen 1 milyar dolar katkısı varmış. Bir 
sanat kuşağı oluşturuluyor. Gaziantep te 
gördüğüm kadarıyla tüm afişlerde yabancı 
filmler var. Yerli filmler yok denecek 
kadar az. Bu yabancı filmlerin bizim 
kültürümüze bir katkısı oluyor mu? Hayır. 
Bize bunlar bir katkı sağlıyor mu? O da 
yok. Sanatımız o filmlerle özdeşleşiyor. 
Film kültürümüz yabancı film kültürü 
oluyor. Yabancı filme giriyoruz, izledikten 
sonra çıkıyoruz ve o filmin artisti ile 
özdeşleşiyoruz. O ne giymişse biz de 
aynısını giymek istiyoruz. O filmde kola 
görüyoruz, onu almak istiyoruz. Paramız 
olmasa bile o artist ne yapmış ne etmişse 
almak istiyoruz ve paramız olmasa bile 
kredi kartı kullanıyoruz yine de alıyoruz" 

dedi. 
Medya gizli reklam yapıyor 

"İşadamlarının kar etmek için sanatı 
kullanmak aklına geldi mi veya spor 
alanını kullanmak aklınıza geldi mi 
diye soran Kenan Işık, "Sanat kisvesi 
altında yapılan bazı filmler ve şarkılar 
topluma kalitesizlik empoze etti, 
Yediğimiz, giydiğimiz eskisine göre daha 
iyi ama acaba mutlu muyuz? İşte bu 
mutluluğu bize sağlayan gerçek sanattır. 
Gazetelerimize bakın arka sayfada bir 
yabancı oyuncunun haberi yazılıyor. 
Bundan bana ne, bana ne katkı sağlayacak? 
Bir oyuncu eşinden ayrılmış diye gazetede 
veya televizyonda görüyoruz. Bundan 
bize ne? İşte reklam budur. Önce o yazıyı 
okuyoruz, sonra okuduğumuz haberin 
sahibi şarkıcının kasetini almaya gidiyoruz. 
Medya bilerek veya bilmeyerek onun gizli 
reklamını yapıyor. Demokrasiler buna 
açık kapı bırakıyor. Demokrasi yanış değil, 
yanlış olan denetlemelerdir. Denetlemeler 
bu konuda sıfırdır" dedi. 

Kültür ve sanat 
toplumu yaratmalıyız 

Bir izleyicinin "Sizi özellikle Kim 500 
Milyar Yarışması ile tanıdık. Acaba oradaki 
soruların cevaplarını biliyor muydunuz? 
sorusuna Kenan Işık. Kim 500 Milyar 
Yarışması'nda prosedür gereği soruların 
cevaplarını bilmemem gerekiyordu. Ama 
kendi genel kültürümle ben bu soruların 
zaten yüzde 80 biliyordum. Ama bildiğimi 
yarışmacıya yansıtmamam lazımdı" 
şeklinde yanıtlarken, Vali Yardımcısı 
Gökhan Kişioğlu'nun "Küreselleşen 
dünyada kültür yozlaştırılıyor, bu 
yozlaştırmayı önlemek için ne yapmalıyız " 
şeklindeki sorusuna da "En önemli önlem 
kültür ve sanat toplumu oluşturmaktır. 
Eğer biraz daha silah almadan vazgeçersek 
ve biraz daha sanata yatırım yapar ve 
sanatı ön plana çıkarırsak bu yozlaşmayı 
önleyebiliriz yanıtını verdi.

Kültür ve sanat toplumu yaratmak zorundayız 
Gaziantep'in büyük bir kurtuluş mücadelesi verdiğini hatırlatan 

Kenan Işık, insanların sadece savaş zamanı düşmanla mücadele 
etmediğini, zamanımızda toplarla tüfekler savaşa girmek yerine 
fikirle sınırların aşıldığını belirtti. Kültürel yozlaşmayı önleminin tek 
yolunun kültür ve sanat toplumu yaratılması olduğunu vurguladı. 

ABB Başkanı ve Genel 
Başkan Yardımcısı Kızılaslan, 
amaçlarının Anadolu Basını'nın 
güçlenmesini sağlamak 
olduğunu, ancak bazı güçlerin 
bunu engellediğini savundu. 

Olağan genel kurula 80 
üyeden yaklaşık 60'ı katıldı. 
Kullanılan 60 oydan biri geçersiz 
sayıldı. Divan başkanlığını 
Mustafa Sertaç Emektar'ın 
yaptığı genel kurulda Orhan 
Kızılaslan başkanlığındaki 
yönetimde, Nurgün Balcıoğlu, 
Bekir Salıcı, Ramazan Toprak, 
Bülent Çulcuoğlu, M. Bora Zor, 
Aslı Emektar, Yusuf Çetin ve 
Mehmet Erol Abuşoğlu yer aldı. 

Anadolu Basın Birliği Asil 
Denetim Kurulu üyeliklerine 
Hanifi Kılıç, Murat Yalçın ve Ali 
İnce getirilirken, Genel Merkez 
Delegeleri ise şu isimlerden 
oluştu: Yaşar Özen, M.Ali 
Aykut Tuzcu, İbrahim Borsan, 
Mustafa Özaslan, Gökhan 
Yıldırım, Mustafa Taşar, Müslüm 
Erdoğan, Tuncay Pepele, Hacı 
Vakkas Salıcı, Mustafa Zor, 

Rıfat Zor, Şehmus Üzüm, Mesut 
Yıldırım, Casim Tok, Semra 
Öztürk, Hatice Miç, Suat Tok ve 
Müslüm Tekbaş. 

Gaziantep Anadolu Basın 
Birliği Başkanlığı'na yeniden 
getirilen Orhan Kızılaslan, 
yaptığı konuşmada Anadolu 
Basını'nın güçlenmesi için 
yoğun çaba sarfettiklerini 
ancak bazı güçler ile 
kartelleşmiş medyanın bu 
güçlenmeyi istemediğini 
kaydetti. Anadolu Basını'nın 
kendi arasında birleşme 
sağlamaması durumunda çok 
sayıda gazetenin de kapanma 
sürecine gireceğine dikkat 
çeken Kızılaslan, "Artık 
gazete sahipleri birleşme 
konusunu ciddi olarak ele 
almalı. Yoksa Anadolu'da yayın 
yapan birçok yerel gazetenin 
kapısına kilit vurulacak. Bu 
olay zaten Anadolu Basını'nın 
güçlenmesini istemeyen kişilerin 
de ekmeğine yağ sürüyor. 
Anadolu Basını kendi içerisinde 
birlik olmalı" diye konuştu. 

ABB başkanlığına 
Kızılaslan yeniden seçildi

Anadolu Basınının 
güçlenmesi istenmiyor 

Anadolu Basın Birliği olağan genel kurulu 
yapıldı. Birliğin idari binasında yapılan genel 
kurula tek liste halinde gidildi ve Orhan 
Kızılaslan yeniden başkanlığa getirildi.
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Meteoroloji Genel Müdürlüğü'nün aylık 
yayımlanan yağış raporunun 2024 yılı ekim 
ayı verileri açıklandı. Raporda, Türkiye geneli 
ekim ayı yağışının, normalin ve geçen yıl ekim 
ayı yağışının altında gerçekleştiği belirtildi. 
Rapora göre, ekim ayı yağışı metrekareye 
ortalama 26,8 kilogram ölçülürken, ekim ayı 
normali (1991-2020) 49,4 kilogram, 2023 yılı 
ekim ayı yağışı 36,6 kilogram olarak açıklandı. 
Raporda, yağışlarda normaline göre yüzde 
46, geçen yıl ekim ayı yağışına göre yüzde 27 
azalma meydana geldiği belirtildi.

En az yağış 0,3 mm ile Aydın ve Muğla'da, 
normaline göre en fazla azalma yüzde 
99 ile Muğla'da gerçekleşti. Gaziantep ve 
Kilis son 65 yılın, Karaman son 60 yılın en 
düşük ekim ayı yağışını aldı. İzmir, Aydın, 
Kütahya, Manisa, Muğla, Uşak, Denizli ve 
Burdur ise son 40 yılın en düşük ekim ayı 
yağışı aldı. Ayrıca Afyonkarahisar, Balıkesir, 
Bilecik, Bursa, Çanakkale, Edirne, Kırklareli, 
Tekirdağ, İstanbul, Yalova ve Eskişehir'de son 
23 yılın en düşük ekim ayı yağışı kaydedildi. 
T24

Antep, son 65 yılın en 
kurak ekim ayını yaşadı

Her türlü yatırımın 
bir riski varama eğitime yapılan 

yatırımın hiçbir riski yok
Sosyal dönüşümün eğitim ile 

başladığını söyleyen Hisarcıklıoğlu, 
‘’Bugüne kadar 307 okul yaptık. 
Her türlü yatırımın bir riski var. 
Ama eğitime yapılan yatırımın 
hiçbir riski yok. Eğitime yapılan 
yatırımda geleceği kazanırsınız. Bu 
anlayış ile devam ediyoruz. Ayrıca 
birbirinizi öteki diye görmeyin. Etnik 
kökenine, inancına, mezhebine, 
farklı görüşlerine veya farklı siyasi 
görüşlerine göre kimseyi öteki 
diye dışlamayın. Bizim bizden 
başka dostumuz yok. Birbirimizi 
sevmedikçe mükemmel insan 
olamayız. Eksiği ve kusuru olmayan 
kim var? Birbirinizi sevin, severseniz 
mutlu olursunuz’’ şeklinde konuştu.  

Bu bölge Gaziantep merkezli 
olarak Türkiye’nin 

yeni Marmara Bölgesi olacak

Gaziantep Valisi Kemal Çeber, 
ise konuşmasını şu cümlelerle 
sonlandırdı: ‘’Gaziantep sanayisi, 
üretim, ihracat, sanayi, istihdamda 
ilk 6’da. Gaziantep’in bulunduğu 
coğrafi konum, şehrimizin ilk 6’da 
olmasını çok daha anlamlı bir hale 
getiriyor. Ne Suriye ne Irak ne de 
bu bölge bugünkü gibi kalacak. Bir 
şekilde hepsi düzelecek. Bu olduğu 
zaman önümüzdeki 20 yıl zarfında 
bu bölge Gaziantep merkezli olarak 
Türkiye’nin yeni Marmara Bölgesi 
olacak ve buna yürekten inanıyorum. 
Çünkü Gaziantep, yatırım yapan, 
üreten, istihdam eden, kazanan, 
kazandıran ve kazandığını da hayır 
yoluyla harcayan bir kent.’’

Kent genelinde 5 bin 200’ün 
üzerinde imalatçı firma 

faaliyet gösteriyor
Gaziantep Sanayi Odası Başkanı 

Adnan Ünverdi, ‘’2020 yılında 
başlayan pandemi, ardından Rusya-

Ukrayna savaşı, Ortadoğu’daki 
savaş hali, Avrupa ekonomisindeki 
durgunluk ve ülkemiz ekonomik 
koşullarından tüm iş dünyası olarak 
etkilendik. Olağan üstü koşullara 
rağmen depremin yaralarını sardık 
ve Gaziantep olarak ülkemizde 
katma değer kazandırmaya devam 
ettik. Kent genelinde 5 bin 200’ün 
üzerinde imalatçı firma faaliyet 
gösteriyor ve toplamda 432 bin 
kişi istihdam ediliyor. 160 alanda 
binlerce çeşit üretim yapıyoruz’’ 
açıklamasını yaptı.

Bölgemiz Gaziantep’in 
liderliğinde

bir üretim havzası haline geldi
Gaziantep’in 2023 yılında 189 

ülkeye 10 milyar 71 milyon dolar 
ihracat gerçekleştirdiğini hatırlayan 
Ünverdi, ‘’2024 yılının ilk 10 
ayında Gaziantep’ten 8 milyar 220 
milyon 275 bin dolarlık ihracata 
ulaştık. Türkiye’nin ilk 1000 firması 
arasından şehrimizden 59 firma 
yer alırken Türkiye’nin en büyük 
1000 sanayi kuruluşu arasında 62 
firmamız bulunuyor. Marmara 
Havzası nasıl ki bir üretim havzası 
ise; bölgemiz de Gaziantep’in 
liderliğinde bir üretim havzası 
haline geldi. Bölgemizin tek sanayi 
odası olan Gaziantep Sanayi Odası 
da bu süreçte etkin bir rol üstlendi. 
Yenilikçi bir bakış açısıyla şehrimiz 
sanayisini geleceğe taşımak için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz” 
ifadelerini kullandı.

Bugüne kadar 78 firmanın 
karbonayak izini hesapladık

Sanayi 4.0, yeşil üretim, 
dijitalleşme, yapay zekâ, insan 
verimliliği, üretimde verimlilik, 
yüksek teknolojiye geçiş, katma 
değerli üretim, e-ticaret ve e-ihracat 
odaklı çalışmaların yürütüldüğünü 
sözlerine ekleyen Ünverdi, “2019’da 
sanayi de dönüşüm başlamasıyla 
birlikte dijital dönüşüm hamlemizi 
başlattık. 2021 yılında ‘Verimlilik 
ve yeşil gelecek’, 2022 yılında ‘Yeşil 
gelecek’ temasıyla çalışmalarımıza 
hız verdik. Bugüne kadar 78 
firmanın karbonayak izini hesapladık 
ve hizmet verdiğimiz firmalarından 
biri uluslararası akredite kurulundan 
doğrulama sertifikasını aldı’’ 
açıklamasını yaptı. 

Başkan Ünverdi, konuşmasını 
şöyle tamamladı: ‘’Yeşil dönüşüm, 
dijital dönüşüm ile birlikte 
‘İnsan ve toplumsal dönüşümü’ 
içine alan ‘Üçüz dönüşüm’ 
temasıyla daha geniş kapsamda 
çalışmalarımızı güçlendirecek ve 
yön vereceğiz. Birleşmiş Milletler’in 
17 sürdürülebilir kalkınma 
hedefi çerçevesinde en önemli 
başlıklardan olan insanı ve doğayı 
merkeze alarak topyekün kalkınma 
bizim çalışmalarımızda öncelik 
olmaya devam edecek. Üretim ve 
faaliyetlerimizde toplumsal faydayı 
gözeterek verimliliği ve katma değeri 
artıracak, rekabette çok daha güçlü 
hale geleceğiz. Sosyal dönüşümü 
yakaladığımızda, nitelikli insanla 
gelişim, değişim ve dönüşümde 
sürdürülebilirliği de sağlamış 
olacağız.” Haber Merkezi 

Ekonomik olarak zorlu bir Ekonomik olarak zorlu bir 
sürecin içerisinden geçiyoruzsürecin içerisinden geçiyoruz

Deprem her zaman 
öncelikli gündem 
maddesi yapmalı

Depremin zamanının 
bilinmediğini dolayısıyla 
kaybedilecek zamanın 
olmadığına dikkat çeken 
Güçyetmez, ‘’Bir an önce 
yaşadığımız şehirleri 
depremlere dirençli hale 
getirmeliyiz. Deprem 
her zaman öncelikli 
gündem maddesi yapmalı 
ve yaşadığımız şehirleri 
depreme dirençli hale 
getirmek için çabalamalıyız. 
Depremin öncelikli 
gündem maddesi olması 
için yeni bir depremin 
olmasını beklememeliyiz’’ 

açıklamasını yaptı. 
Bilim çevrelerinin meslek 

odalarının önerileri 
hayata geçirilmeli

İnşaat Mühendisleri 
Odası Başkanı Burkay 
Güçyetmez, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: ‘’Tekrar 
tekrar vurguluyoruz; 
ülkedeki riskli yapı stoku 
belirlenmeli, yapı envanteri 
çıkarılarak belirli bir risk 
sırası ile tüm binaların 
deprem güvenliğinin 
belirlenmesi zorunlu hale 
getirilmeli. Güvenli ve 
sağlıklı yapılaşma için, 
bilim çevrelerinin meslek 
odalarının önerileri hayata 
geçirilmeli.’’ Haber Merkezi

Depremlere dirençli kentler 
oluşturmaktan başka çaremiz yok

Şehitkâmil Belediyesi temizlik ekiplerinin 
7/24 temizlik mesaisine karşın, art niyetli 
olarak değerlendirilen davranışlara 
karşılık çözüm geliştirildi. Yeni uygulama 
ile Şehitkâmil Belediyesi tarafından çöp 
konteyneri önünde araç park eden ve 
çöpleri yere atan vatandaşlar tespit edilerek 
para cezası uygulanacak.

Şehitkâmil Belediyesi tarafından ilçe 
temizliğinde yeni bir dönem başlatıldı. 
Aylardır başlatılan temizlik seferberliğine 
karşın kimi vatandaşlar tarafından çöpler, 
konteynerler boş olmasına rağmen bilinçli 
bir şekilde etrafına atılıyor. Son günlerde 
daha çok rastlanan çirkin manzara 
karşısında Şehitkâmil Belediyesi tarafından 
yeni bir uygulama başlatıldı.

Şehitkamil Belediye Başkanı Umut 
Yılmaz’ın göreve gelir gelmez başlattığı 
“Temiz bir Şehitkamil” hedefi 
doğrultusunda ilçe genelinde adeta temizlik 
seferberliği başlatıldı. Yeni yatırımlar ve 
personel sayısı artırılarak, kent merkezinden 
kırsal mahallelere kadar geniş bir alanda 
temizlik çalışmaları başlatıldı. Periyodik 
olarak günün belli saatlerinde sokaklar 
temizlenip, çöp konteynerleri de boşaltılıyor.

Ancak vatandaşların büyük beğenisini 
alan temizlik seferberliği, suiistimal edildi. 
Özellikle kent merkezinde, araç ve yaya 
trafiğinin yoğun bölgelerde kimi vatandaşlar 
tarafından çöpler, boş olmasına rağmen 
konteynere atılmıyor. Birçok mahallede 
konteynerler boş iken, etrafı çöpten 
geçilmiyor. 

Konteyner boş olmasına rağmen 
çöplerin neden içerisine atılmadığı merak 
konusu olurken, vatandaşlardan büyük 
tepki topladı.  Son günlerde sistematik 
olarak sıkça rastlanan olumsuz manzara 
karşısında Şehitkâmil Belediyesi tarafından 
da inceleme başlatıldı. Art niyetli olarak 
değerlendirilen, davranışa karşı aynı 
zamanda bir çözüm geliştirildi. Belediye 
ekiplerince yürürlüğü giren uygulama ile 
çöplerini bilinçli bir şekilde konteyner 
dışına atan kişiler ile çöp konteyneri 
önüne araç park ederek, konteynerlerin 
boşaltılmasını engelleyen araç sahipleri 
tespit edilerek cezai işlem uygulanacak.

Öte yandan haftasonu ilçenin birçok 
bölgesinde benzer görüntüler yaşandı. 
Belediye ekiplerinde çöplerini etrafa 
atan vatandaşlar hakkında yasal işlem 
başlatılarak, para cezası uygulandı.

Çevreyi kirletenlere 
ceza uygulanacak

Bu vesileyle, depremden etkilenen 
tüm vatandaşlarımıza geçmiş olsun 
dileklerimizi iletiyor, başta Gaziantep 
İnşaat Mühendisleri Odası Başkanı 
Burkay Güçyetmez olmak üzere, 
depreme karşı duyarlı ve bilinçli bir 
yaklaşım sergileyen herkese teşekkür 
ediyoruz” dedi.

Soycan, “Başkan Güçyetmez'in 
vurguladığı gibi, depremlerle yaşamayı 
öğrenmek zorundayız. Bu, sadece bir 
afet değil, aynı zamanda bir toplumsal 
sorumluluktur. Depremler doğanın 
bir gerçeği olsa da sağlıklı ve depreme 
dirençli kentler inşa ederek, bu doğa 
olaylarını afetlere dönüştürmemek için 
harekete geçmek zorundayız. Meslek 
odalarının uyarıları, uzmanlıkları ve 
sahadan gelen bilgileriyle her zaman 
önemli bir rehber niteliği taşır. Sosyalist 
Cumhuriyet Partisi olarak bu uyarıları 
dikkate almanın ve hızlıca ortak 
adımlar atmanın gerekliliğini bir kez 

daha vurguluyoruz. Deprem güvenliği 
ve dirençli kentleşme konularında, 
bilimsel veriler ışığında, yerel ve 
merkezi yönetimlerin, kitle örgütlerinin 
ve meslek odalarının iş birliği içinde 
hareket etmesi elzemdir” diye konuştu.

Soycan, “Sosyalist Cumhuriyet Partisi 
olarak, depremin öncelikli gündem 
maddesi olması gerektiğini savunuyor 
ve bu doğrultuda yapılması gereken 
her türlü adımı destekliyoruz. Yapı 
envanteri çıkarılmalı, riskli yapılar 
tespit edilmeli ve tüm binaların deprem 
güvenliği titizlikle değerlendirilmelidir.

Bu sürecin içinde yer alarak, güvenli 
ve sağlıklı yapılaşmanın sağlanması 
için bilim çevrelerinin ve meslek 
odalarının önerilerinin hayata 
geçirilmesi gerektiğini belirtiyoruz. 
Depreme dayanıklı, güvenli ve sağlıklı 
bir çevre yaratmak için birlikte hareket 
etmenin zamanı geldi” dedi. Haber 
Merkezi

Depreme dayanıklı, güvenli ve 
sağlıklı bir çevre yaratmak elzem

Maaşların geç yatırıldığı ya da 
yatırılmadığı pek çok fabrika var

Karaca, ‘’Antep’te çok sayıda fabrika kasım 
ayının maaşlarını yatırması gerekirken, zamanda 
yatırmadığı için işçilerin mağdur edildiğini 
görüyoruz. Üstelik bu durum birçok fabrikada 
aylardır yaşanıyor. Son bir haftada maaşların 
geç yatırıldığı ya da halen yatırılmadığı pek çok 
fabrika var. Alka halıda yaklaşık 6 aydan beri 

maaşlar geç yatırılıyor. İşçiler bir haftadan beri 
kasım maaşını bekliyorlar’’ açıklamasını yaptı. 

İşçiler, defalarca iş durdurdu 
ama sorun halen devam ediyor

‘4 aydan beri ise Boyar kimyada işçiler sefaleti 
yaşıyor’ diyen Karaca, ‘’Sırma halı da neredeyse 
bir yıldır maaşlar zamanında yatmıyor. İşçiler, 
defalarca iş durdurdu ama sorun halen devam 
ediyor. Arda polyester ve ilke ambalajda da 
aylardır maaşlar zamanında yatmıyor. İşçilere 
sürekli bugün veya yarın deniliyor. İşçiler; 
‘Paramızı faizle değerlendirip kar etmeye 
mi çalışıyorsunuz’ diye soruyor. ‘Biz açıkla 
boğuşurken onlar rahat bir şekilde işlerine 
bakıyorlar, işçileri baskıyla susturmaya çalışıyor’ 
diyorlar. Bunların hepsi doğru. Ama işçilerin 

bütün bu zorbaca koşulları dayatmaya karşı 
yaptığı şey ise iş bırakmak’’ ifadelerini kullandı.

Faturaların ve kredi kartlarının ödenemediğine 
dikkat çeken Karaca, ‘’Çocukların okul 
ihtiyaçları karşılanamıyor. Kiralar öylece 
duruyor ama işçilerin kaygısı ve öfkesinin 
karşısında verilen tek cevap ‘İşler durgun, işler 
kesat’. Asgari ücret zammının tartışıldığı her 
dönem Antep’te Başpınar’da bunu yaşıyoruz. 
İşler kötü, battık, bittik lafları havada uçuyor. 
İşçilere zulmediyorlar, işsizlikle tehdit edip, 
korkutup asgari ücrete zam mı açıklandıktan 
sonra yansıtmaları gereken zam oranlarını 
en düşük de tutmak ve işçiyi ikna etmeye 
çalışıyorlar’’ dedi.

EMEP Gaziantep Milletvekili Sevda Karaca, 

konuşmasını şöyle sürdürdü: ‘’Başpınar işçileri 
bu sefer bu yalanlara kanmayın. Patronların 
‘Aynı gemideyiz’ lafları kocaman bir yalan. 
Başpınar patronlarının sadece karlarından 
zarar etmediklerini de gayet iyi biliyoruz. Bütün 
organize sanayi de işçilerin örgütlü olmayışına 
sırtlarını dayamış durumdalar. Asgari ücret 
tartışmaları başladı. Patronlar yüzde 17 ile 
yüzde 25 arasında rakamlar açıklıyorlar. İktidar 
da ‘Emriniz olur’ diyor. Başpınar işçilerine çağrı 
yapıyoruz; asgari ücret zammını patronların 
insafına bırakırsanız gelecek sene bu seneki 
sefaleti arar hale gelirsiniz. Gelin bütün havzada 
bütün fabrikalar için asgari ücret zammına 
ilişkin talebimizi birlikte belirleyelim.’’ Haber 
Merkezi

OSB’deki işçiler 
maaşlarını 

zamanında alamıyor

Gaziantep Akademik Meslek 
Odaları Birliği (GAMOB), 
Gaziantep-Kilis Tabip Odası 
Başkanlığı’nda bir araya geldi. 
Ülkenin ve kentin sorunlarının 
ele alındığı toplantıda GAMOB 
Dönem Sözcülüğü Mimarlar 

Odası Gaziantep Şubesi Önceki 
Döne Başkanı Aslı Ölçal Tezel’den 
Gaziantep-Kilis Tabip Odası 
Başkanı K. Doğan Eroğulları’na 
geçti. 

GAMOB tarafından yapılan 
açıklamada ‘’Şehrimizin 
sorunları ve bu sorunların nasıl 
çözüleceğini çok iyi biliyoruz. 
Gaziantep Akademik Meslek 
Odaları olarak, kentimizdeki 
tüm sorunlara yurttaşlarımızı 
ilgilendiren her duruma dair 
sözümüz olacak. Şehrimizde mutlu 
ve umutlu bir yaşam için birlikte 
söyleyecek sözümüz, bilim ışığında 
değerlendirilerek sunulacak çözüm 
önerilerimiz ve mücadele edecek 
kararlılığımız ve idaremiz var. Bu 

anlamda daha güzel bir yaşam için 
meslektaşlarımızla, yurttaşlarımızla, 
şehrimizin idarecileriyle birlikte 
mücadelemizi sürdüreceğiz’’ 
ifadelerine yer verildi. 

Toplantıya Mimarlar Odası 
Gaziantep Şubesi Önceki Döne 
Başkanı Aslı Ölçal, Gaziantep-Kilis 
Tabip Odası Başkanı K. Doğan 
Eroğulları, Gaziantep Eczacılar 
Odası Başkanı İrfan Demirci, 
İnşaat Mühendisleri Odası 
Gaziantep Şube Başkanı Burkay 
Güçyetmez, Gıda Mühendisleri 
Odası Gaziantep İl Temsilcisi Onur 
Aydın, Gaziantep Barosu Başkanı 
Av. Bülent Duran, Gaziantep 
Veteriner Hekimleri Odası Başkanı 
Meltem Peri katıldı. 

Gaziantep Akademik Meslek Odaları 
Birliği (GAMOB), Gaziantep-Kilis Tabip Odası Başkanlığı’nda toplandı

Mutlu ve umutlu bir yaşam için 
birlikte söyleyecek sözümüz var


